

**MASTER ÉTUDES EUROPÉENNES  
MASTER IN EUROPEAN STUDIES  
ΜΑΣΤΕΡ ΣΤΙΣ ΕΥΡΩΠΑΪΚΕΣ ΣΠΟΥΔΕΣ**

Redécouvrez l'Europe ! Avec le programme du Master en Études Européennes du Département d'Études Françaises et Européennes ! Un nouveau programme qui vous permet une connaissance approfondie des politiques et cultures de l'Europe et vous ouvre les portes du marché mondial du travail grâce à la possibilité de faire un stage.

Re-discover Europe! With the Master's program in European Studies, launched by the Department of French and European Studies! A new program that allows you to acquire an in-depth knowledge about European culture and policies, and that will open the gates of the world labor market via an internship opportunity.

Ανακαλύψτε ξανά την Ευρώπη! Με το Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα στις Ευρωπαϊκές Σπουδές του Τμήματος Γαλλικών και Ευρωπαϊκών Σπουδών! Το νέο πρόγραμμα προσφέρει εμπειριστατωμένη γνώση των πολιτισμών και πολιτικών της Ευρώπης, και σας δίνει άμεση πρόσβαση στην παγκόσμια επαγγελματική αγορά εργασίας μέσω πρακτικής άσκησης.

Περισσότερες πληροφορίες/More information:

[https://ucy.ac.cy/frml/documents/Announcements/2017-2018/Annonce\\_Appel\\_Master\\_Doctorat\\_FES\\_2018-2019\\_FR\\_GR\\_ENG.pdf](https://ucy.ac.cy/frml/documents/Announcements/2017-2018/Annonce_Appel_Master_Doctorat_FES_2018-2019_FR_GR_ENG.pdf)

**MASTER EN DIDACTIQUE DU FLE  
MASTER IN DIDACTICS OF FRENCH AS FOREIGN LANGUAGE  
ΜΑΣΤΕΡ ΣΤΗ ΔΙΔΑΚΤΙΚΗ ΤΗΣ ΓΑΛΛΙΚΗΣ ΩΣ ΞΕΝΗΣ ΓΛΩΣΣΑΣ**

Avis aux super-profs! Le Département d'Études Françaises et Européennes vous propose un Master en Didactique du FLE, une formation solide et dynamique qui vous permettra d'acquérir toutes les nouvelles méthodes d'enseignement ainsi que les secrets de l'usage des technologies numériques pour enseigner le français avec aisance et professionnalisme.

Want to be a super-teacher? The Department of French and European Studies announces its Master's program in Didactics of French as a Foreign Language. A sound and dynamic program that aims to specialize you in the new teaching methodologies as well as in the secrets of digital technologies in order to teach French with ease and professional competence.

Για μελλοντικούς σούπερ-καθηγητές! Το Τμήμα Γαλλικών και Ευρωπαϊκών Σπουδών σας προσκαλεί να ανακαλύψετε το Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα στη Διδακτική της Γαλλικής ως Ξένης Γλώσσας. Εξειδικευτείτε στις νέες μεθοδολογίες και μάθετε τις ψηφιακές τεχνολογίες ώστε να διδάσκετε τα Γαλλικά με άνεση και επαγγελματισμό.

Περισσότερες πληροφορίες/More information:

<https://ucy.ac.cy/frml/documents/Announcements/2017-2018/Annonce Appel Master Doctorat FES 2018-2019 FR GR ENG.pdf>